
DOLSKO
Kaj se je zanimivega zgo-

dilo v zadnjem mesecu prejš-
njega leta?

Decembra smo v KS ocenili
celoletno delo na vseh po-
dročjih. In kako smo ga oce-
nili? Kakorsmodelali. Kar je
bilo pohval vrednega, smo
pohvalili, seveda pa nismo
prezrli nekaterih napak. Na
napakah pa se, ličimo, zato
upamo, da se v letošnjem letu
ne bodo ponavljale.

Na KK SZDL je Jani Cerar
poročal o akciji NNNP in ob
tem ugotovil, da je akcija
kljub nekaterim kadrovskim,
organizacijskim in tehničnim
pomanjkljivostim uspela.

Na krajevni konferenci so
pregledali tudi smernice za
izdelavo srednjeročnega
plana. Ob njih so imeli neka-
teri prisotni pripombe, ki so
bile zvečine upoštevane.

KUD Dolsko je za leto 1980
izdelalo pester program priredi-
tev, tako da bodo krajani v njem
prav gotovo našli nekaj zase.

Domača dramatska skupina pa
pripravija za spomladanske dni
dve komediji: Naši Ijubi otroci in
Sosedje. Seveda skupino še
vedno prizadevno vodi Joža
Cenur.

Novo leto so najbolj težko pri-
čakovali otroci — tako najmaljši,
pa tudi malo starejši.

V okvini novoletnega prazno-
vanja so si osnovnošolci iz Dol-
skega, Senožeti in s Klopc ozi-
roma Križevske vasi ogledali lut-
kovno predstavo Sapramiška
Svetlane Makarovič, ki so jo
zanje pripravile učenke vzgoji-
teljske šole iz Ljubljane.

Naslednji dan pa je vse otroke
obiskal dedek Mraz in jih seveda
tudi obdaril.

Tudi dništvo Partizan je svoje
delovanje pozitivno ocenilo.
Redno zasedena telovadnica,
dobri dosežki na nekaterih lek-
movanjUi, organiziranje raznii
tumirjev in dnigib srečanj, sode-
lovanje pri proslavah — vse lo
priča, da poteka delo sportnega
dcuštva organizirano in da ga vsi
njegovi člani jemljejo in oprav-
Ijajo z vso resnostjo.

Zadnjo nedeljo v decembru je
organizacija RK Dolsko za obča-
ne, starejše od 70 let, pripravila
srečanje v Vegovem hramu. Na
začetku sta vse navzoče pozdra-
vila predsednica organizacije RK
Justina Medved in predsednik
skupščine KS Dolsko Karel Škar-
ja. Pionirji so prisrčno izvedli
krajši kulturni progratn. In ko že
omenjamo pionirje, naj se v
imenu vseh zahvalimo tovariši-
cam učiteljicam OŠ Dolsko, ki so
vedno priprayljene pomagati pri
vseh prireditvah.

Prav tako se zahvaljujemo
osebju Vegovega hrama, ki je
svojo prosto nedeljo žrtvovalo za
srečanje, obenem pa so domači
poskrbeli za prijetno razpolože-
nje. Vsi, ki so prišli na srečanje,
so bili zadovoljni še zlasti zato,
ker so se lahko tned seboj pogo-
vorili, saj se ne vidijo tako pogo-
sto. Kaj jim je bilo najbolj všeč?
To, da jim naklonimo nekaj po-
zornosti, da zares vidijo, da jih še
nismo pozabili...

Včasih jim moramo dati tudi
vedeti, da jih potrebujemo.

tn mladind? Tudi mi smo pre-
gledab" svojo lanskoletno dejav-
nost. Ugotovili smo, da je po-
trebnOi nekaj sprememb. Nekaj
kadrovskih smo že opravili na vo-
lilno-programski konferenci. V
letošnjem letu pa se bo treba vseh
akcij lotevati bolj zavzeto in or-
ganizirano.
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